
                                                                                                                             

 
 

Side 1 af 4 

Dagsorden / referat 

 

Dagsordenspunkt Aktion/Beslutning/ Deadline/Ansvar 

0. Fundraising 
 
 

• Erhvervsliv 
 
 
 
 
 
 

• Medlemmer 
 
 
 

• Flyers 
 
 
 

• Julegave 
 
 

• Nytårs bobler 
 

Jette Hede deltager under dette 
punkt.  
 
Udkast til firmapakker blev godkendt 
– med relativt frie rammer til 
defineringen af pakkerne og layout. 
Evt. blot spørge virksomheder om de 
vil donere penge mod reklame. 
 
Forudbetaling til fremtidige år 
forudbetaling fra medlemmer mod 
fremtidige års medlemskab? 
 
QR-koder, kræver ansøgning ved 
uddeling offentligt, evt. til postkasser 
 
Lidt for sent til at nå virksomheder i 
år. Evt. private gaver i år.  
 
Karina, Hanne 8-9 31/12 og Katrine 
Hjørdis 9-10 31/12, for medlemmer 
Johan evt. 30/12 for nye gæster. 

 
 
 
Katrine m. hjælp 
fra Jette Hede og 
Jens 
 
 
 
Katrine 
 
 
 
Katrine 
 
 
Katrine 
 
 
Alle. 

• Referat sidste møde Referater og indsigelser rundsendes til 
hele bestyrelsen, derefter har man en 
uge til indsigelser. Kommer der 
indsigelser, er der en ny uge til 
indsigelser på indsigelserne. Herefter 
regnes referatet for godkendt og kan 
offentliggøres.  
 

 
 
 
 
ASAP/Referent/Alle 

1. Godkendelse 
dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt.  

2. Opgaver 
 
 

Opgaveliste er uaktuel, og er droppet 
fremadrettet. Alt holdes i referatet.  
 
 

 
 
 
 
 

Referent: Johan  

Dato: 30. november 2022 

Tid/sted: kl. 18.15-20.30 

Møde: 11 

 

Tilstedeværende: Kirsten, Hanne, Karina, Johan, 
Hjørdis, Katrine, samt Jette Hede som gæst under 
pkt. 0 
 
Afbud: Helle 
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• Nyt underlag gulv 
omklædning 
 
 
 
 
 

 
• Status lys m.m. 

 
 
 
 
 
 
 
 

• Indsamling af skilte til 
Hærvejsmarchen 

Måtter revner – muligvis pga. de konstant 
er våde – Vi er lovet nogle nye af 
leverandøren. Kan der lægges noget 
under der giver mulighed for at de kan 
tørre op. Alle der ser noget de mener kan 
bruges kan melde ind med forslag og evt. 
priser.  
lampe 
 
Der er kommet en udvendig til 
nøgleboxen magen til den på 
omklædningen og der er etableret LED lys 
under den ene bænk i forbindelse med 
installation af ny ovn. Lyset tændes på 
kontrolpanelet. Samtidigt er der etablevet 
afløb under ovnen så vandet kan komme 
ud. 
 
God idé i forhold til at tjene lidt til 
foreningen. Sikkert medlemmer der gerne 
vil hjælpe. 26. juni. 2023 

 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kirsten og Hanne 

3. Sauna - Lejet  
 

• Status App Styrring 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Mulighed for at 
ViborgVinterbader kan 
forlænge lejeperiode af 
saunaen? 

 
 

• Udlejning af sauna 
 
 
 

 
 
Vi har fået monteret ovnen med app 
styring. Johan har testet den. Desværre 
har vi ikke været skarpe i specifikationen. 
Løsningen kræver wifi i/ved saunaen, 
hvilket der ikke er pt.  
Samtidig skal appen manuelt kobles op 
mod kontrolpanelet – hvilket ikke er bare 
lige. Endeligt skal man også når man 
forlader saunaen indstille den til 
fjernstyrring. Løsningen er derfor ikke 
brugervenlig for den almindelige bruger.  
Ved etablering af Wifi kunne man evt. 
etablere automatisk tænding i fx 
åbningstiden – men det vil være dyrt og 
forkert i disse tider at tænde når den ikke 
bruges. Johan indstiller til at vi først får 
App-tænding med den nye sauna – 
hvilket blev besluttet af bestyrelsen. Den 
nye ovn er dog nem at betjene på 
kontrolpanelet og varmer også bedre end 
den gamle. Kirsten sender besked ud. 
 
Hvis det skulle blive nødvendigt har vi 
mulighed for at forlænge den nuværende 
lejeperiode.  
 
 
 
Den der udlejer – har ansvaret for at 
tænde, åbne/lukke m.m. Man kan 
selvfølgelig spørge andre i bestyrelsen 
m.m. om de kan hjælpe.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ASAP/Kirsten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kirsten 
 
 
 
 
 
Alle 
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4. Flydesauna 

 
• Ansøgning 

 
• Skitseprojekt 

 
 
 

• El og Teknik 
 
 
 

 
• Byggetid 

 
 
 

• Fundraising 

 
 
 
Behandlet – afventer 4 ugers klagefrist. 
 
Er indretning på plads? Nej, nederste 
bænk bør i den modsatte side af døren 
forlænges om til Saunaovnen. 
 
Vi skal have styr på adgangssystemer og 
opstart af ovn. Arrangerer møde med Lars 
klok ASAP. BE installationer og 
kommunen, samt Johan 
 
Vi sætter projektet i gang for 
forhåbentligt at kunne bruge den i denne 
sæson, forventer 7-8 ugers byggetid. 
 
Flyttet til pkt. 0  
 

 
 
 
Katrine 
 
ASAP/Saunagruppe 
(Hjørdis, Kirsten) 
 
 
 
ASAP/Katrine 
 
 
 
 
 
ASAP/Katrine 

5. Økonomi 
 

• Antal medlemmer 
 

• Opkrævning medlemmer 
 
 
 

• Ny revisor 
 
 

• Nyt kontingent efter 
nytår 

 
 
Udskudt til næste gang, men ca. 145 
 
Kan vi sende automatisk opkrævning ud 
lige som idrætsforeninger – så man aktivt 
skal melde sig ud?  
 
Tilsagn fra Christina Bach Villadsen 
 
 
Behandlet under pkt. 0, men noget der 
giver mening i forhold til pris for andre 
perioder 

 
 
Udskudt 

 
Udskudt 

 
 
 
 
 
 
ASAP/Katrine 

6. Administration 
 

• Hjemmesiden 
 
 

• E-mail 
 
 
 
 
 
 
 

• Pris saunagus 
 

 
 
 

• Medlemmer 
 

 
 
Den er oppe at køre – altid plads til 
forbedringer 
 
Mailadresser der refererer til domæne 
-pr. person 
-pr. gruppe 
Kirsten og Johan arbejder videre med det 
for Kasserer og evt. fællesmail for 
foreningen. Status? 
 
Udkast: Pris 45 for en gang Gus for 
medlemmer, 75 for gæster. Evalueres på 
næste bestyrelsesmøde 
 
 
Procedure ved registrering af nye 
medlemmer. Det finder Kirsten og Johan 
ud af. 

 
 
Udskudt 

 
 
Udskudt 

 
 
NB/ 
Kirsten & Johan 
 
 
 
Udskudt 

NB/Alle 
 
 
 
 

Udskudt 
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• Nye tider 

 
 

• Responstid i bestyrelsen 
 
 

• ”Gæster” 
 
 
 
 

• Timepris gæster 

 
Der blev aftalt ekstra åbent omkring 
jul/nytår 
 
Formoder det er det emne der blev 
behandlet under referat ? 
 
Må man invitere andre tilfældige 
vinterbadere indenfor i saunaen 10-15 
min? Ja hvis der er plads– men skal ikke 
være en gratis måde at tage gæster med. 
 
50 kr. pr. time – er der få der har booket 
efterfølgende er det nok ikke et problem 
at blive nogle minutter længere, men 
bookes der 2 timer betales der 100 kr.  

NB/Kirsten & Johan 
 
 
 
ASAP/Karina 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Foreningsliv 
 

• Eventgruppen 
 

o Åben Sauna 
 
 
 

o Nye events 
 

• Andre grupper 
 

 
 
 
 
Holdes som Dyp og Bobler til nytår – husk 
at være klar i udmelding  omkring hvad 
der kan forventes. 
 
Udskudt til nogle tager initiativ. 
 
Skal der laves andre grupper? 
 
 

 
 
 
 
Se pkt. 0 
 
 
 
Udskudt  
NB/Alle 
 
Udskudt  
 
 

8. Evt. Til info er Johan også alm. medlem i Hald 
Saunalaug, pga. bedst tid til Sauna 
søndage 
 

 

9. Næste møde 
 

4. januar kl. 16.30-19.30, Johan tager 
pizza med.  
6. februar 16.30-19.00 → Flyttes til 30/1 
pga. udvalgsmøder for Kar 
Hjørdis laver udkast til årshjul.  

 

 


